

Aqipa and TEAC are looking for talents to release a vinyl in time for IFA 2022

2022-03-17 - Pressroom

Being home to "Recording Tomorrow", TEAC supports rising musical talents and wants to help unveil their creativity to the world. Now that live gigs are becoming part of everyday life again, TEAC teamed up with [gigmit](#) to launch an epic vinyl record featuring 4 individuals and their music!

After a selection process by gigmit and TEAC, the winners will be presented at the HIGH END tradeshow in Munich (19-22 May). In addition to the record, which will be unveiled at IFA 2022 in Berlin (2-6 September), the artists will receive prize money and TEAC equipment. The strictly limited vinyls will be given away to the most important TEAC customers at IFA, enabling the aspiring musicians to gain recognition in the industry.

Read more about this exciting project that will have the art of chosen individuals discovered in the most special of ways by tens of thousands of people [here](#)

DEUTSCH:

Als Heimat von "Recording Tomorrow" unterstützt TEAC aufstrebende musikalische Talente und möchte dazu beitragen, ihre Kreativität der Welt zu präsentieren. Jetzt, wo Live-Gigs wieder zum Alltag gehören, hat sich TEAC mit gigmit zusammengetan, um eine epische Vinyl-Platte mit 4 Individuen und ihrer Musik zu veröffentlichen!

Nach einem Auswahlverfahren durch gigmit und TEAC werden die Gewinner auf der HIGH END Messe in München (19.-22. Mai) vorgestellt. Neben der Platte, die auf der IFA 2022 in Berlin (2.-6. September) vorgestellt wird, erhalten die Künstler ein Preisgeld und TEAC-Equipment. Die streng limitierten Vinyls werden auf der IFA an die wichtigsten TEAC-Kunden verschenkt und ermöglichen den aufstrebenden Musikern, sich in der Branche einen Namen zu machen.

[Lesen Sie mehr](#) über dieses spannende Projekt, bei dem die Kunst ausgewählter Personen auf ganz besondere Weise von Zehntausenden von Menschen entdeckt werden wird

Tags

IFA

PROJECT

TEAC

VINYL